



# ISLAMIC FOOD AND NUTRITION COUNCIL OF CANADA

المجلس الاسلامي للغذاء والتغذية في كندا

130 Dundas Street East, Suite 206, Mississauga, ON L5A 3V8 • Tel: 905-275-0477 • Fax: 905-275-3330



## IFANCC - HALAL REGISTRATION CERTIFICAT D'ENREGISTREMENT

**ORIENTALYS FOODS INC./  
LES ALIMENTS ORIENTALYS INC.**  
2-1570 St-Alexandre  
Longueuil, QC J4J 3T2

Registration/Enregistrement No.: **OFL170004-0177-0178**

This is to certify that **ORIENTALYS FOODS INC.**, has been inspected and accredited by the Islamic Food and Nutrition Council of Canada (IFANCC) to market Halal products.

Ceci est pour certifier que **LES ALIMENTS ORIENTALYS INC.** a été inspectée et accréditée par le Conseil Islamique de Nutrition et des Aliments du Canada pour la commercialization des produits Halal.

The products are certified to be Halal only when each shipment of the product is accompanied by a Halal Batch Certificate and the product labels bear the IFANCC Halal logo. This registration is non-transferable.


Les produits sont certifiés Halal uniquement lorsque chaque expédition des produits est accompagnée d'un certificat Halal de lot et les étiquettes des produits portent le logo Halal de l'IFANCC. Cet enregistrement est non transférable.

**This is not a Halal Certificate. It is Plant Registration only.**

**Ceci ne représente pas un Certificat du Halal. Ceci est un Certificat d'Entregistrement d'Usine.**

Date of Issue: **February 02, 2017**  
Date of Expiry: **January 31, 2018**

Date d'émission: **02 Février, 2017**  
Date d'expiration: **31 Janvier, 2018**

  
**Haider Zaman Khattak**  
Halal Administrator & Director  
Directeur et Administrateur Halal

